

The 6th World Conference on Integrative Medicine



第六届世界整合医学大会

暨新冠并发、后遗症防治论坛

Forum on the Prevention and Treatment of COVID-19 Complications and sequelae

时间：12/16-12/19 | Dec.16-19,2022

Invitation Letter (Public Interest)

Dear-----Experts:

The 6th World Congress of Integrative Medicine and New Coronavirus Complications and Sequelae Prevention and Treatment Forum will be held online and offline at the International Medical University in Silicon Valley, USA from December 16-19, 2022.

The theme of this conference is "to unite all medical circles around the world, to eliminate the complications and sequelae of the new coronavirus, so that the original and clear medical systems such as traditional Chinese medicine, western medicine, art medicine, and natural medicine can be spread to the world in the mode of integrated medicine. All countries and regions in the world have taken root, blossomed and bear fruit, which has effectively relieved the physical and mental diseases of all human beings, eliminated the complications and sequelae left by the coronavirus, and made every effort to prevent the infection of the coronavirus and rebuild the general health of the global people.

Seven special forums were set up at the conference: 1. Forum on Prevention and Treatment of New Coronary Virus Infection and Its Complications and Sequelae; 2. Forum on Celebrating the First Anniversary of WHO's Establishment of Traditional Chinese Medicine as Mainstream Medicine; 3. Tai Chi and Qigong Medical Standards and Prescriptions Forum; 4. Global Chinese Medicine, Western Medicine, Integrative Medicine Education Forum; 5. Nuclear Universe Health Forum 6. Anti-aging Medicine and Quantum Industry Forum; 7. Integrative Medicine Postdoctoral Forum.

Organizer of this conference: World Federation of Societies of Integrative Medicine.

Co-organizers (in no particular order): American Association of Traditional Chinese Medicine ; American International Medical University; American International Medical University; China National Health Association; "Health 520", Beijing TV World Federation of Traditional Chinese Medicine Special Committee on Critical Care; All-European Federation of Traditional Chinese Medicine Experts; Australian Society of Traditional Chinese Medicine; Canadian Federation of Traditional Chinese Medicine and Acupuncture; Canada Chinese Medicine Home, American Academy of Martial Arts, Macao, Taiwan and Hong Kong Chinese Medicine Physicians Association, Shiyuantang (Beijing) International Medical Research Institute, Zhongan Guokang Technology (Shenzhen) Group, China Medical Education Association, etc. and famous merchants. Titled and co-hosted, supported by QH Qihuang.com and recorded live on Facebook (www.qihuanghealthcare.cn)

Co-organizers: World Federation of Chinese Physicians; American Chinese Medicine Association, and others are still joining.

The 6th World Congress of Integrative Medicine invited experts and professionals in Chinese medicine, Western medicine, biomedicine, spine medicine, dentistry, cardiology, Physical Medicine, Sports Medicine, Natural Medicine, Art Medicine, Biotechnology Medicine, Martial Arts Medicine, Tai Chi Qigong, among other disciplines as well as Professors, masters, academicians and other researchers in the

fields of therapy and teaching participated, including China Academy of Chinese Medical Sciences, Beijing Medical University, Harvard University, Stanford University, Oxford University, the conference will also invite the World Federation of Acupuncture, World Federation of Chinese Medicine, World Federation of Traditional Chinese Medicine, The World Manipulative Medicine Federation, World Qigong Federation, Tai Chi Science Federation and leaders and well-known scholars from all walks of life to participate in the grand event. Work together! Achieving the goal of successfully fighting against the epidemic and achieving national health!

Instructions for applying for speeches and submissions: Experts from various fields are invited to submit papers to present at the conference. Please submit your speech to the conference email inbox before November 20, 2022. The number of speakers at the conference is limited, please submit your submission quickly.

Submissions must include:

- 30-minute speech, ppt or original paper in either Chinese or English; a copy of which will be published in electronic format.
- The excerpt of the speech in Chinese or English, up to 300 words; a copy of which will be published in the conference journal.
- A professional biography of up to 100 words and a photo to be used in conference material; if submitted in Chinese, please include an English translation to avoid translation errors when published in conference materials.
- Your contact number, WeChat, website and mailing address.
- We invite special presentations of various therapeutic techniques and small methods that can be demonstrated within 3 minutes during the conference, or Tai Chi, Qigong small methods. A 25-minute pre-recording of the speech is welcome but experts are asked to dedicate 5 minutes live during the presentation time to supplement their speech or answer questions.

Please send all documents to the conference email: 6wimcongress@gmail.com

For details, please contact Executive Chairman Dr. Xueli Fu Tel: 626-215-3353, WeChat: jackfu626 or jackf3353

The notice and link will be sent to your email to invite you to attend the meeting on 12/2. Experts who are not invited to speak at the conference can still publish their papers in conference proceedings after they have been reviewed and approved.

After the conference, your paper excerpt and photo introduction will be published in the electronic and text versions of the 2022 World Congress of Integrative Medicine Proceedings. Experts should be responsible for the original copyright of the documents they provide to the conference. The conference has the right to use submissions arbitrarily.

All friends who want to attend the conference to listen to the lectures and participate in the remote on-site expert group diagnosis are now free to register and get the free access to the conference link.

Registration website <https://wfi.org/>

The forum has attracted the attention of many media around the world. Invitation for media coverage is being extended to organizations including: World Daily, Sing Tao Daily, People's Daily Overseas Edition, China Central Radio and Television International Online, Health News, Global Times, Overseas Chinese News, Los Angeles Chinese Information Network, Dongsun TV, Phoenix TV, Zhongtian TV, International TV, City News, Overseas Chinese Network, more than 500 overseas mainstream English independent media.

Well-known experts from many countries have been invited: Fang Bangjiang, Lu Biao, Jiang Dan, Zheng Jianhua, Song Zhenzhi, Tian Haihe, Chen Yemeng, Hao Jishun, Lu Shengchun, Huang Guojian, Zhang Ying, Li Jianmin, Xin Changshan, Zhu Zhenggao, Lu Xin and other Chinese acupuncture experts ,and Zhu Miansheng, Qigong Taiji TCM experts such as Wang Yingqiu, Weng Qixiu, Fu Xueli, Fu Qingquan, You Xuande, Li Hui, Liu Suibin, Ren Gang,Fang Guoxuan, Roger, Shilin,

Wang Jian are still inviting world experts such as Chinese medicine masters and academicians. It would be a great honor to invite you to participate. Please register for free and give you the live web link of the conference. After the conference, there will be an extremely low-cost conference workshop expert lecture hall, and famous speakers are still being added to participate in this special event. Please register for details. The forum is looking forward to your arrival!

Fu Xueli -----Executive Chairman of the World Federation of Integrative Medicine Societies

Gao Jinglian ----- China Executive Chairman of the World Federation of Integrative Medicine Societies

Wang Yingqiu ----- Chairman of the World Federation of Integrative Medicine Societies.

Organizing Committee of the 6th World Congress of Integrative Medicine and Forum on Prevention and Treatment of Post-epidemic Complications and Sequelae

October 2022

邀请函（公益）

尊敬的-----专家：

第六届世界整合医学大会暨新冠并发、后遗症防治论坛，将于 2022 年 12 月 16-19 日在美国国际医药大学及中国广州，线上、线下隆重举行。

本届大会以“凝聚全球各医学界、消除新冠并发、后遗症”为主题，让正本清源的中医学、西医学、艺术医学、自然医学等各医学体系以整合医学的模式传到全球，在世界各国各地区生根、开花、结果，实实在在地解除全人类的身、心疾病，消除冠毒给人们留下的併发症、后遗症，全力阻止冠毒的传染，重建全球人民大健康。大会特设柒个论坛：一、阻止新冠病毒传染及其併发症、后遗症防治论坛；二、庆祝世卫组织 WHO 制定中医药为主流医学辉煌一周年论坛；三、太极、气功医学标准及处方论坛；四、全球中医药、西医学、整合医学教育论坛；五、核宇大健康论坛；六、抗衰老医学及量子产业论坛（中国主会场）；七、整合医学博士后论坛。

本届大会主办方：世界整合医学学会联合会

共同主办方（排名不分先后）：美国中医公会，美国国际医药大学；中国民族卫生协会；中国北京电视台《健康 520》；世界中医药联合会危急重症专委会；全欧洲中医药专家联合会；澳大利亚中医药学会；加拿大中医药针灸联盟，核宇大健康联盟；加拿大中医之家，美国武医研究院，澳台港中医师联合促进会，世缘堂（北京）国际医学研究院，中安国康科技（深圳）集团，中国医药教育协会等等及著名商家冠名共同主办，QH 岐黄网技术支持并直播（www.qihuanghealthcare.cn）Facebook 录播

协办方：世界中医药师总联盟；世界手法联合会，世界中医药联合会针刀专业委员会，法国中医学会，日本整脊公会等（还在增加中）

第六届世界整合医学大会特邀各中医学、西医学、生物医学、脊柱医学、牙医学、心理医学、运动医学、自然医学、艺术医学、生物科技医学、武术医学，太极气功等各医疗、教学领域的教授、大师、院士等研究人员参加，其中也包括中国中医科学院、北京中医药大学、哈佛大学、斯坦福大学、牛津大学、大会还将邀请世界针联、世界中药联、世界手法医学联合会、世界气功联、太极科学联合及各行各业的领导和知名学者共襄盛举，携手合作！实现成功抗疫全民大健康的目标！

申请发言与投稿须知： 请各方面专家踊跃投稿申请大会发言，您的发言内容请务必在 11 月 20 日前交到大会邮箱，大会发言专家名额紧张，请速交稿。

内容要求有：

- 大会 30 分钟发言 ppt 或论文原文（将在电子版刊出）自己选择中文或英文。
- 专家个人中文 100 字内简介最好自己翻译为英文以便避免公司等翻译错误，中英文简介将刊出请交一张个人头像照片。
- 您的联络电话，微信，网址及邮寄地址。
- 欢迎自愿提供大会 3 分钟以内实用各种治疗技术及小方法或太极、气功小方法大会汇刊、全球大力宣传推广。欢迎提供发言预先 25 分钟录像但请专家在现场有 5 分钟补充发言或答疑。

所有文件请发大会邮箱： 6wimcongress@gmail.com

详情询问执行主席傅学理博士 电话：626-215-3353 微信:jackfu626 或 jackf3353

12 月 2 日前通过大会专家委员会审阅，决定邀请您大会发言的通知和链接会发到您的邮箱，请您参加 12/2 会议。没有被邀请大会发言专家依然可以论文改稿通过后直接刊出。会后您的论文节录和照片简介将刊登于 2022 世界整合医学大会会刊电子版和文字版。专家自己负责您提供大会文件的原创版权问题，大会有任意使用您投稿的权利。

请所有想参加大会面对面收听专家讲课并参与远程现场专家集体诊病的朋友们现在免费注册，免费获取参与大会链接。注册网站 <https://wfih.org/>

论坛已得到了全球多家媒体关注，拟邀请：世界日报，星岛日报，人民日报海外版，中央广播电视总台国际在线，健康报，环球时报，侨报，洛杉矶华人资讯网，东森电视台，凤凰电视台，中天电视台，国际电视台，城市新闻，华侨网，海外主流英文独立媒体 500 余家。

已经邀请到多国著名专家：方邦江，陆飙，江丹，郑建华，宋振之，田海河，陈业孟，郝吉顺，卢胜春，黄国建，章瑛，李建民，辛长山，朱正高，鹿馨等中医针灸专家，及朱勉生，王英秋，翁启修，傅学理，傅清泉，游玄德，李晖，刘绥滨，任刚，方国旋，Roger, shilin, 王健等气功太极中医专家，还在邀请国医大师和院士等世界专家，在此、组委会十分荣幸地邀请您来参与。请免费注册后给您大会直播网络链接。会后还有极其低收费大会 workshop 专家讲堂，著名讲员还在补充中，详情请先注册后了解。论坛期待您的到来！

傅学理 世界整合医学学会联合会 执行主席

高精鍊 世界整合医学大会联合会 中国执行主席

王英秋 世界整合医学学会联合会 主席

第六届世界整合医学大会暨后疫情并发症、后遗症防治论坛组委会
二零二二年十月